
   
Funds Transfer Application Form

National Bank of Kuwait S.A.K.P. - Dubai branch
Unit 01 (Ground & Mezz)
Latifa Tower, Sheikh Zayed Road

Licensed by the Central Bank of the UAE

Date:   /  /

Please issue the following as per the conditions below Internal Transfer     Telegraphic Transfer
        
      Demand draft     Manager's Cheque

Account Title/Name  
Full Address 

Tel. No.  Mobile No.  Fax No. 

Debit My/Our Account Number 
Debit Currency  Debit Amount 

TT Currency  TT Amount 

Amount in Words with currency 

 

Beneficiary's Account Information  
Beneficiary Name 

Beneficiary Account Number/IBAN No  

Beneficiary Address and Country 

Beneficiary Bank Name   

Beneficiary Bank Address/Country  

Beneficiary Bank Routing No/Swift Code 

Intermediary Bank Name  

Intermediary Bank Swift Code  

(Use of SWIFT Code and other clearing codes such as IFSC Code (India), FW/ABA(USA) and IBAN will expedite payment )

Please note IBAN is mandatory for payments to several countries

Purpose of Remittance  

Additional Details 

Charges (Please select one) 

            Beneficiary (Please charge beneficiary for your charges and correspondent banks charges from the TT amount) 

            Ours (Please debit my account for your charges and correspondent banks charges) 

            Shared ( Please debit my account for your charges, beneficary will bear the charges of your correspodent banks from the TT Amount) 

Manager's Cheque Third-Party Delivery Instruction 

Please deliver the Manager's Cheque to: 

   

Name of Authorized Person ID No.

Applicant's Signature
Manager's Cheque Received By 

(Signature)

    
We hereby acknowldge our acceptance of the terms and conditions stated on the reverse of this application.

Please be advised that as per UAE Central Bank guidelines on UAE Local Bank payments, credit will be affected solely based 
on the beneficiary IBAN information provided and the beneficiary name and other details will not be used.

For Bank Use Only

OD Auth Signature

Customer Signature(s)

I have read, understood and 
accept the terms and conditions

P.O. Box: 9293, Dubai - U.A.E.
Swift: NBOKAEAD



   
Funds Transfer Application Form

In consideration of National Bank of Kuwait S.A.K.P ([Dubai] [Abu Dhabi] branch) (the “Bank”) agreeing to 
process telegraphic or internal transfers or issue manager’s cheques or demand drafts on the instruction of 
the applicant ( the “Customer” ) by signing the remittance application ( the “Remittance Application”), the 
Customer hereby agrees to the following terms and conditions (the “ Terms and Conditions”): 
1. The Customer hereby acknowledges and agrees that:
      •        he/she/it has read and understood these Terms and Conditions and agrees to be       
                bound by them;
      •        he/she/it warrants and confirms that all details which he/she/it has provided to the
                Bank in connection with Remittance Application are true and correct: and
      •        he/she/it authorizes the Bank to debit his/her/its account specified in the Remittance 
                Application with the total payment and such applicable fees, commissions and/or     
               other deductions.
2. The remittance Application must be submitted to the Bank on a working day prior to the Bank’s cut-off 

time (as determined by the Bank in its sole and absolute discretion) in order to have the Remittance 
Application processed on the same working day. Any Remittance Application submitted after the Bank’s 
cut-off time will be processed on the next working day.

3. The Bank reserves the right not to process or to delay to process the Remittance Application without 
any liability whatsoever on its part if it is of the opinion that the information given by the Customer is 
incomplete or not sufficiently clear.

4. The Bank shall not be liable to any error or delay in processing the Remittance Application, or for any 
act, omission or negligence of any correspondent or paying bank. The Customer agrees to indemnify 
and hold the Bank harmless against all damages, losses, costs and expenses which the Bank may incur 
in relation to any telegraphic or internal transfer made by the Bank or any manager’s cheque or demand 
draft issued by the Bank, and in relation to the Remittance Application in general. In no event shall the 
Bank or its correspondent banks under any circumstances be liable for any loss of profits, or special, 
indirect or consequential damages.

5. If a manager’s cheque or a demand draft is lost, stolen or destroyed, the Customer will indemnify and 
hold the Bank harmless from any liability whatsoever in relation to such lost, stolen or destroyed man-
ager’s cheque or demand draft and will provide the Bank with such indemnity acceptable to the Bank if 
the Bank agrees in its sole and absolute discretion to issue a replacement cheque or draft for the same 
value or refund the amount of the cheque or draft.

6. The Customer understands and agrees that he/she/it may be unable to obtain full value pursuant to a 
telegraphic or internal transfer or under a manager’s cheque or a demand draft in account of exchange, 
or as a result of fees, commissions and/or other deductions, or on account of other restrictions applica-
ble in the country of issue or country of payment.

7. In the event a telegraphic or internal transfer requires a cross currency conversion, the Bank will convert 
to the currency of the payment at the rate of exchange prevailing for purchasing and selling the relevant 
currency at the time of processing the Remittance Application.

8. The Bank will debit fees, commissions and/or other deductions to the Customer’s account for process-
ing the Remittance Application according to the Bank’s applicable tariff of fees and commissions. The 
Bank’s tariff of fees and commissions may be revised by the Bank from time to time without notice at 
the Bank’s sole and absolute discretion. The Bank may at its sole and absolute discretion, levy a fee for 
each payment not effected due to insufficient funds in the Customer’s account. A correspondent bank 
may charge fees, commissions and/or other deductions in making the payment to the beneficiary’s 
account. The correspondent bank will either deduct those fees, commissions and/or other deductions 
from the funds to be paid to the beneficiary’s account with the paying bank or pass them on to the Bank. 
In the former case, the beneficiary will receive less than the payment amount specified in the Remit-
tance Application, and, in the latter case, the Customer will be required to reimburse the Bank for the 
amounts passed on to the Bank. The Bank may, at its sole and absolute discretion, choose to recover 
such fees, commissions and/or other deductions upfront at approximate rates.

9. All payments made by the Customer to the Bank under the Remittance Application shall be made with-
out a deduction or withholding for or on account of tax (including value added tax).

10. All payments made by the Customer to the Bank under the Remittance Application shall be made with-
out a deduction or withholding for or on account of tax (including value added tax).

11. The Bank collects personal information in order to process the Remittance Application in accordance 
with its internal policies and the legal and regulatory requirements. The Bank may disclose such infor-
mation to the correspondent bank or paying bank or where required by ant court of competent jurisdic-
tion or any competent judicial, governmental, supervisory or regulatory body.

12. The Bank reserves the right to perform such additional verifications prior to processing the Remittance 
Application, and failure of any of the verification requirements may result in delayed execution or rejec-
tion of the Remittance Application.

13. These Terms and Conditions are governed by the laws of the Emirate of [Dubai] [Abu Dhabi] and the 
applicable Federal Laws of the United Arab Emirates. The Customer agrees that the courts of the Emir-
ate of [Dubai] [Abu Dhabi] shall have jurisdiction to hear and determine any action arising out of or in 
connection with these Terms and Conditions and, for that purpose, irrevocably submit to the jurisdic-
tion of the courts of the Emirate of [Dubai] [Abu Dhabi]. The submission to the jurisdiction of the courts 
of the Emirate of [Dubai] [Abu Dhabi] shall not be construed so as to limit the right of the Bank to take 
proceedings against the Customer in any other court of competent jurisdiction.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

لقـــاء موافقـــة بنـــك الكويـــت الوطنـــي ش.م.ك.ع )فـــرع ]دبـــي[ ]أبوظبـــي[( )البنـــك( علـــى تنفيـــذ حـــوالات بنكيـــة تلغرافيـــة 
أو داخليـــة أو إصـــدار شـــيكات بنكيـــة أو اوامـــر دفـــع عنـــد الطلـــب بنـــاءَ لتعليمـــات مقـــدم الطلـــب )“العميـــل”( مـــن خـــال 

توقيـــع طلـــب التحويـــل يوافـــق العميـــل بموجـــب هـــذا علـــى الشـــروط و الأحـــكام التاليـــة )] الشـــروط و الأحـــكام[(:
يقر العميل و يوافق بموجب هذا على: 1.

 أنـــه /أنهـــا قـــد قـــرأ / قـــرأت و اســـتوعب / اســـتوعبت هـــذه الشـــروط و الأحـــكام و يوافـــق / توافـــق علـــى  •
الإلتزام بها.

ـــق  • ـــا يتعل ـــك فيم ـــا للبن ـــا/ قدمته ـــي قدمه ـــل الت ـــة التفاصي ـــد أن كاف ـــد/ تؤك ـــن و يؤك ـــن/ تضم ـــا يضم ـــه/ أنه أن
ـــه. ـــليمة و صحيح ـــل س ـــب التحوي بطل

أنـــه/ أنهـــا يفـــوض/ تفـــوض البنـــك الخصـــم مـــن حســـابه/ حســـابها المحـــدد فـــي طلـــب التحويـــل إجمالـــي مبلـــغ  •
التحويـــل و الرســـوم و العمـــولات و/ أو الخصومـــات الأخـــرى المطبقـــة.

يجـــب تقديـــم طلـــب التحويـــل إلـــى البنـــك فـــي يـــوم عمـــل قبـــل آخـــر موعـــد قيـــد لـــدى البنـــك )وفـــق مـــا يحـــدده  2.
البنـــك حســـب تقديـــره الوحيـــد و المطلـــق( لتنفيـــذ طلـــب التحويـــل فـــي نفـــس يـــوم العمـــل. أي طلـــب تحويـــل 

يتـــم تقديمـــه بعـــد آخـــر موعـــد ثيـــد لـــدى البنـــك ســـوف يتـــم تنفيـــذه فـــي يـــوم العمـــل التالـــي.
يحتفـــظ البنـــك بالحـــق فـــي عـــدم تنفيـــذ أو تأجيـــل تنفيـــذ طلـــب التحويـــل دون أدنـــى مســـؤولية علـــى البنـــك إذا رأى  3.

البنـــك أن المعلومـــات التـــي قدمهـــا العميـــل غيـــر وافيـــة أو غيـــر واضحـــة بصـــورة كافيـــة.
لا يتحمـــل البنـــك المســـؤولية عـــن أي خطـــأ أو تأخيـــر فـــي تنفيـــذ طلـــب التحويـــل أو عـــن أي تصـــرف أو إغفـــال أو  4.

أهمـــال لأي مـــن البنـــوك المراســـلة أو الدافعـــة. يوافـــق العميـــل علـــى تعويـــض و حمايـــة البنـــك ضـــد كافـــة الأضـــرار 
و الخســـائر و التكاليـــف و المصروفـــات التـــي قـــد يتكبدهـــا البنـــك فيمـــا يتعلـــق بـــأي حوالـــة بنكيـــة تلغرافيـــة أو 
داخليـــة يقـــوم بتنفيذهـــا البنـــك أو بـــأي شـــيك بنكـــي أو أمـــر دفـــع عنـــد الطلـــب يصـــدره البنـــك. وفيمـــا يتعلـــق بطلـــب 
ـــل بصفـــة عامـــة. ولا يتحمـــل البنـــك فـــي كافـــة الأحـــوال ولا تتحمـــل بنوكـــه المراســـلة تحـــت أي ظـــرف مـــن  التحوي

ـــة.  ـــر مباشـــرة أو تبعي ـــاح أو أضـــرار خاصـــة أو غي الظـــروف المســـؤولية عـــن أي خســـارة أرب
إذا تعـــرض شـــيك بنكـــي أو أمـــر دفـــع عنـــد الطلـــب للضيـــاع أو الســـرقة أو التلـــف, فســـوف يقـــوم العميـــل بتعويـــض  5.

و حمايـــة البنـــك ضـــد أي مســـؤولية أيـــاً كانـــت فيمـــا يتعلـــق بهـــذا الشـــيك البنكـــي أو أمـــر الدفـــع عنـــد الطلـــب الـــذي 
تعـــرض للضيـــاع أو الســـرقة أو التلـــف و يقـــوم بتزويـــد البنـــك بتعويـــض مقبـــول لـــدى البنـــك إذا وافـــق البنـــك, حســـب 
ـــة أو رد  ـــس القيم ـــب بنف ـــد الطل ـــع عن ـــر الدف ـــي أو أم ـــيك البنك ـــل للش ـــدار بدي ـــى إص ـــق, عل ـــد و المطل ـــره الوحي تقدي

مبلـــغ الشـــيك أو أمـــر الدفـــع. 
يعلـــم العميـــل و يوافـــق علـــى أنـــه/ أنهـــا قـــد لا يتمكـــن/ تتمكـــن مـــن الحصـــول علـــى القيمـــة الكاملـــة طبقـــاً  6.

ـــة البنكيـــة التلغرافيـــة أو الداخليـــة أو بموجـــب الشـــيك البنكـــي أو أمـــر الدفـــع عنـــد الطلـــب بســـبب عمليـــة  للحوال
ـــة  ـــة الإصـــدار أو دول صـــرف العملـــة. أو نتيجـــة لرســـوم و/ أو خصومـــات أخـــرى أو بســـبب قيـــود أخـــرى ســـارية فـــي دول

ـــع. الدف
 فـــي حـــال تطلبـــت الحوالـــة البنكيـــة التلغرافيـــة أو الداخليـــة إجـــرا تحويـــل فـــي العملـــة, ســـيقوم البنـــك  7.

ــب  ــذ طلـ ــت تنفيـ ــودة وقـ ــة المقصـ ــع العملـ ــراء و بيـ ــائد لشـ ــرف السـ ــعر الصـ ــع بسـ ــة الدفـ ــى عملـ ــل إلـ بالتحويـ
التحويـــل .

ـــل لمعالجـــة  8. ـــك بخصـــم الرســـوم و / أو العمـــولات و/ أو أي خصومـــات أخـــرى مـــن حســـاب العمي ســـوف يقـــوم البن
ـــك بمراجعـــة تعرفـــة رســـوم و  ـــك المطبقـــة. قـــد يقـــوم البن ـــاً لتعرفـــة رســـوم و عمـــولات البن ـــل وفق ـــب التحوي طل
عمـــولات البنـــك المطبقـــة مـــن حيـــن لآخـــر دون إشـــعار مســـبق حســـب تقديـــر البنـــك الوحيـــد و المطلـــق. وقـــد 
ـــره الوحيـــد و المطلق,بتحصيـــل رســـم عـــن كل عمليـــة دفـــع لـــم يتـــم تنفيذهـــا بســـبب  يقـــوم البنـــك, حســـب تقدي
ـــد فـــي حســـاب العميل.وقـــد يقـــوم البنـــك المراســـل بفـــرض رســـوم و /أو عمـــولات و /أو غيرهـــا  ـــة الرصي عـــدم كفاي
مـــن الخصومـــات لتنفيـــذ الدفـــع لحســـاب المســـتفيد. قـــد يقـــوم البنـــك المراســـل إمـــا بخصـــم تلـــك الرســـوم و / 
ـــك الدافـــع أو  ـــى حســـاب المســـتفيد فـــي البن ـــغ المـــراد دفعـــه إل ـــات الأخـــرى مـــن المبل أو العمـــولات و/ أو الخصوم
ـــغ الدفـــع المحـــدد فـــي  ـــى, ســـوف يتســـلم المســـتفيد مبلغـــاً يقـــل عـــن مبل ـــة الأول ـــك بهـــا. فـــي الحال ـــة البن مطالب
ـــه  ـــك ب ـــة البن ـــم مطالب ـــذي ت ـــغ ال ـــد المبل ـــل أن يعي ـــى العمي ـــيتوجب عل ـــرة, س ـــة الاخي ـــي الحال ـــل , وف ـــب التحوي طل
إلـــى البنـــك. وقـــد يختـــار البنـــك حســـب تقديـــره الوحيـــد و المطلـــق, اســـترداد تلـــك الرســـوم و/ أو العمـــولات و/ أو 

ـــة. ـــعار تقريبي ـــاً بأس ـــرى مقدم ـــات الأخ الخصوم
يجـــب أن تكـــون جميـــع الدفعـــات التـــي تتـــم بواســـطة العميـــل إلـــى البنـــك بموجـــب طلـــب التحويـــل خاليـــة مـــن أي  9.

خصـــم أو اقتطـــاع علـــى حســـاب أي ضريبـــة ) بمـــا فـــي ذلـــك الضريبـــة علـــى القيمـــة المضافـــة(
ـــات  10. ـــة و المتطلب ـــاته الداخلي ـــاً لسياس ـــل طبق ـــب التحوي ـــج طل ـــي يعال ـــخصية لك ـــات ش ـــع معلوم ـــك بجم ـــوم البن يق

القانونيـــة و التنظيميـــة. قـــد يقـــوم البنـــك بالكشـــف عـــن تلـــك المعلومـــات إلـــى البنـــك المراســـل أو البنـــك الدافـــع 
ـــة  ـــة أو حكومي ـــة قضائي ـــاَ مـــن قبـــل أي محكمـــة مختصـــة او أي جهـــة معني ـــك الكشـــف مطلوب أو حيـــث يكـــون ذل

ـــة. ـــة أو تنظيمي أو رقابي
يحتفـــظ البنـــك بالحـــق فـــي إجـــراء أي عمليـــات تدقيـــق إضافيـــة قبـــل تنفيـــذ طلـــب التحويـــل, وقـــد يـــؤدي عـــدم  11.

اجتيـــاز أي مـــن متطلبـــات التدقيـــق إلـــى التأخـــر فـــي تنفيـــذ أو رفـــض طلـــب التحويـــل.
ـــؤدي  12. ـــن أن ي ـــده يمك ـــل إدا رأى أن تنفي ـــب تحوي ـــد طل ـــق , تنفي ـــد و المطل ـــره الوحي ـــب تقدي ـــك حس ـــض البن ـــد يرف ق

ـــدة أخـــرى ـــات أو إجـــراءات مقي ـــأي نظـــام عقوب ـــى الإخـــال ب إل
ــول  13. ــارية المفعـ ــة السـ ــن الاتحاديـ ــي{ و القوانيـ ــي{ }أبوظبـ ــارة }دبـ ــن إمـ ــكام لقوانيـ ــروط والإحـ ــده الشـ ــع هـ  تخضـ

 فـــي الامـــارات العربيـــة المتحـــدة. يوافـــق العميـــل علـــى أن محاكـــم إمـــارة }دبـــي{ }أبوظبـــي{ لهـــا اختصـــاص 
ــة  ــع بصفـ ــرض يخضـ ــدا الغـ ــكام و لهـ ــروط و الأحـ ــده الشـ ــق بهـ ــأ أو تتعلـ ــة تنشـ ــي أي قضيـ ــت فـ ــماع و البـ  السـ
ــاص  ــوع لاختصـ ــار الخضـ ــدم اعتبـ ــب عـ ــي{ ويجـ ــي{ }أبوظبـ ــارة }دبـ ــم إمـ ــاص محاكـ ــا لاختصـ ــة فيهـ ــة لا رجعـ نهائيـ
ــام أي  ــل أمـ ــد العميـ ــة ضـ ــراءات الازمـ ــاد الإجـ ــي اتخـ ــك فـ ــق البنـ ــد حـ ــه يقيـ ــي{ بأنـ ــي{ }أبوظبـ ــارة }دبـ ــم إمـ محاكـ

ــرى. ــة أخـ ــة مختصـ محكمـ

Terms and Conditions الشروط و الأحكام 
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